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Protokół Nr XXX/2013 z XXX sesji   

Rady Miejskiej w Złotym Stoku 

która odbyła się w Urzędzie Miejskim w Złotym Stoku 

w dniu 12 sierpnia 2013r. 

 

Godzina rozpoczęcia: 10
05

, zakończenia: 12
45

 

Stan Rady: 14 osób (1 osoba –M. Żurawiak zrzekła się mandatu radnego), obecni: 9 osób, 

nieobecni: 5 osób (A. Rapacz, M. Znamirowska, Ł. Karski, J. Frankowicz, A. Grygiel). 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku, 

2. Irena Biskupska – Skarbnik Gminy, 

3. Barbara Tomasik – Korman – Sekretarz Gminy, 

4. Tomasz Salwach – mieszkaniec Złotego Stoku, 

5. Sołtysi wg załączonej list obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego.  

3. Odczytanie pism skierowanych do Rady. 

4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty targowej 

obowiązującej w Gminie Złoty Stok od 2012 r. 

5. Podjęcie uchwały o zmianie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy  Złoty Stok. 

6. Podjęcie uchwały o uchyleniu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego Gminy  Złoty Stok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 2013 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Gospodarki i Budżetu. 

9. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr I/3/10 o powołaniu Komisji Rewizyjnej. 

10. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr I/6/10 o powołaniu Komisji Edukacji i Spraw 

Społecznych. 

11. Sprawy różne: 

− Zapytania i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 
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Ad. 1 i 2 

Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym Stoku - Pani Krystyna Grzech o godz. 10
05

 

otworzyła XXX sesję. Po przywitaniu radnych i gości oświadczyła, że zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 9 radnych, co stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek 

obrad i  zaproponowała wprowadzenie następującego punktu: Podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Złoty Stok, jako 

punkt 8. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 9 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

przyjęła zaproponowaną  zmianę do porządku obrad. 

 

Następnie głos zabrał radny J. Tichanowicz przypominając o wniosku przegłosowanym przez 

Radę na poprzedniej sesji, dotyczącym przygotowania uchwały w sprawie przekazania 

Kaplicy św. Trójcy na rzecz parafii. Zapytał, czy został w tej sprawie przygotowany projekt 

uchwały? Burmistrz wyjaśnił, że uchwała w sprawie przekazania obiektu nie jest taka prosta 

w świetle obowiązujących regulacji prawnych. Zapewnił, że na kolejne posiedzenie zostanie 

sprawa zbadana i trafi na posiedzenie Komisji.  

 

Na obrady dotarł radny Ł. Karski (10:08). 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (głosami 9 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) 

przyjęła porządek obrad, wraz z przegłosowaną zmianą. 

 

Ad. 3: 

Odczytanie pism skierowanych do Rady. 

1. Przewodnicząca Rady przypomniała o piśmie Pani Teresy Wąski, które było już 

przedmiotem obrad. Wnioskodawca była na dyżurze i prosi o realizację jej wniosku. 

Burmistrz wyjaśnił, że przeprowadził rozmowę z Panią Wąsik, podczas której ustalono, że 

zjawi się ona u Burmistrza wraz z wykonawcą, który oferował tak niską cenę, za wykonanie 

kanalizacji. Do dnia dzisiejszego się nie zjawili. W dodatku Pani Wąsik musi wyrazić zgodę 

na przejście kanalizacji przez jej teren do budynku sąsiedniego.   
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Przewodnicząca Rady zaproponowała, żeby pismo ponownie trafiło na posiedzenie właściwej 

Komisji, na którą należy również zaprosić wnioskodawcę. Przypomniała, że Rada 

postanowiła jej sprawą zająć się w III kwartale. 

 

Na obrady dotarli radni: A. Rapacz (10:09) i J. Frankowicz (10:10). 

 

2. Przewodnicząca przypomniała o petycji mieszkańców w sprawie budowy wyciągu 

narciarskiego. Zapytała Burmistrza, czy są już oszacowane koszty? Burmistrz 

odpowiedział, że na kolejne posiedzenie będą przygotowane.  

3. Pismo z dnia 8 lipca 2013 r. znak GDDKiA-O/Wr-Z-1/gs/4070/5/2013 z Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad dot. montażu nowych znaków oraz pozytywnej 

opinii w sprawie ustawienia lustra drogowego. 

4. Decyzja nr O-341/13 znak IF-O.7840.189.2013.MB7 z dnia 21 czerwca 2013 r. 

Wojewody Dolnośląskiego w sprawie uchylenia zaskarżonej decyzji i przekazania sprawy 

do ponownego rozpatrzenia organowi pierwszej instancji. Uchylona decyzja dotyczyła 

pozwolenia na budowę kotłowni w budynku 3 Maja 35. 

5. Uchwałę Nr IV/162/2013 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu z dnia 11 lipca 2013 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

przedstawionego w uchwale Nr XXVIII/215/2013 Rady Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 

11 czerwca 2013 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 2013 r.  

6. Podziękowania dla Rady od KRUS w Wałbrzychu za pomoc w organizacji Konkursu 

„Bezpieczne Gospodarstwo Rolne”. 

Przewodnicząca oznajmiła, że zakupiono dwie nagrody dla rolników z terenu Gminy Złoty 

Stok, którzy na 30 miejsc zajęli 7 i 8 miejsce. 

 

7. Pismo z dnia 12 lipca 2013 r. z Prokuratury Rejonowej w Ząbkowicach Śl. dot. przesłania 

uchwały Rady w sprawie wyłapywania bezdomnych zwierząt i dalszego z nimi 

postępowania. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że przedmiotowa uchwała została przesłana do Prokuratury. 

 

8. Rozstrzygnięcie Nadzorcze z dnia 17 lipca 2013 r. znak NK-N.41.31.165.15.2013.KW 

stwierdzające nieważność § 8 ust. 2 oraz § 9 ust. 2 i 3 uchwały Nr XXVIII/210/2013 Rady 

Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 11 czerwca 2013 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 

Złoty Stok. 
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Sekretarz Gminy odczytała treść uchylonych ustępów. Burmistrz stwierdził, że zgodnie 

z decyzją Wojewody, Burmistrz nie musi uczestniczyć w sesjach Rady Miejskiej.  

 

J. Frankowicz oznajmiła, że w statutach  sąsiednich gmin widniały takie same zapisy i nie 

zostały przez Wojewodę uchylone.  

 

9. Pismo z dnia 30 lipca 2013 r. od Pani Małgorzaty Kapusty w sprawie rozwiązania 

problemu wydostawania się nieczystości z kanalizacji na działkę nr 755. 

Burmistrz wyjaśnił, że problem pojawia się podczas obfitych opadów. Dodał, że realizując 

pierwszy etap kanalizacji, mieszkańcy podłączyli się z kanalizacją deszczową do kanalizacji 

sanitarnej. W związku z pojawieniem się problemu, trzeba sprawdzić, czy na wskazanym 

odcinku znajdują się załamania bądź zwężenia przekroju oraz trzeba zakupić urządzenie do 

wykrywania, które posesje są nielegalnie podłączone z kanalizacją deszczową do kanalizacji 

sanitarnej. 

 

10. Pismo z dnia19 lipca 2013 r. znak DSWRU-571-4938(2)/13/MKr z Kancelarii Prezesa 

Rady Ministrów do Ministerstwa Skarbu o przeprowadzenie postępowania 

wyjaśniającego i ustalenie przyczyn przewlekłego załatwienia sprawy. 

Burmistrz przypomniał, że w 2010 r.  wystosowano wniosek do Starosty i z w/w pisma 

okazuje się, że jest on władny jego realizacji. Odczytał pismo z dnia 6 sierpnia 2013 r. znak 

BK-JP-051-75/13 z Ministerstwa Skarbu będące odpowiedzią na skargę dot. przewlekłości 

i biurokratyczne załatwienie sprawy o przekazaniu na rzecz Gminy Złoty Stok 

poeksploatacyjnych wyrobisk górniczych. Burmistrz wyjaśnił, że z pisma wynika, iż gmina 

powinna zwrócić się z wnioskiem do Ministra Środowiska o ustanowienie zlikwidowanego 

zakładu górniczego. Przypomniał, że dwa lata temu, Ministerstwo Skarbu przekazało według 

właściwości wniosek gminy do Ministra Środowiska.  

 

Głos zabrał radny J. Tichanowicz, który przypomniał, że na poprzedniej sesji  Prezes spółki 

„Kopalnia Złota” oraz jego prawnik twierdzili, że podziemne chodniki w Złotym Stoku 

trudno zakwalifikować jako nieruchomość. Zapytał, czy zmieniła się interpretacja? Burmistrz 

wyjaśnił, że zależy w jakim sensie, czy w podatkowym, czy też w sprawie przekazania 

w formie darowizny wyrobisk górniczych. 
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J. Tichanowicz oznajmił, że każda nieruchomość posiada numer ewidencyjny. Zapytał czy 

wyrobiska również mają takie numery? Burmistrz odpowiedział, że Ministerstwo Skarbu 

zażądało od gminy wskazania numerów ewidencyjnych gruntów pod którymi przedmiotowe 

wyrobiska biegną. Dodał, że wyrobisko jest integralną częścią określonego gruntu, czyli 

nieruchomości. Z punktu widzenia podatkowego Prezes kwestionował, że wyrobiska nie są 

nieruchomością w rozumieniu ustawy o podatkach. Według SKO należy w tych obiektach 

(wyrobiskach) zdiagnozować urządzenia i poprzez ich lokalizację należy je nazwać 

i opodatkować. Zatem podatek będzie od budowli.  

 

J. Frankowicz uznała, że ten sposób opodatkowania nie jest do końca w porządku. 

 

T. Salwach przypomniał, że podczas tworzenia spółki PUT „Kopalnia Złota” okazało się przy 

sporządzaniu aktu notarialnego, że wyrobiska nie są nieruchomością. Przez długie lata nią nie 

były, aż do momentu starania się o uzyskanie ich od Skarbu Państwa. Burmistrz wyjaśnił, 

że podatek ma być naliczany od budowli, a nie od nieruchomości. Najwyższa Izba Kontroli 

nie miała wątpliwości, że należy opodatkować wyrobiska kopalniane wykorzystywane  do 

celów turystycznych. W ocenie Burmistrza orzeczenie Trybunału Konstytucyjnego nie 

dotyczy Kopalni Złota, ponieważ orzeczenie dotyczy czynnych wyrobisk górniczych, 

w których prowadzona jest działalność przez zakłady górnicze, które podlegają pod prawo 

górnicze i geologiczne. Żaden z tych przypadków nie zachodzi w PUT „Kopalnia Złota”. 

Zatem orzeczenie Trybunału nie ma zastosowania do „Kopalni Złota”.  Orzeczenie Trybunału 

jest słuszne, ponieważ zakłady górnicze płacą od każdej wydobytej tony podatek. W związku 

z tym nie są opodatkowane wyrobiska. Natomiast Kopalnia Złota nie jest zakładem 

górniczym, wyrobiska nie są wyrobiskami górniczymi, ani nie ma obszaru górniczego. Dodał, 

że na podstawie tych przesłanek Trybunał Konstytucyjny wydał orzeczenie w stosunku do  

wydobywającej kopaliny Kopalni.  

 

T. Salwach przypomniał, że w tej sprawie jest wyrok sądu. Burmistrz oznajmił, że w wyroku 

sądu przyjęto przez analogię orzeczenie Trybunału i uznał, że nie można opodatkować 

wyrobisk, jednak należy zdiagnozować urządzenia i ustalić które części tych obiektów należy 

opodatkować.   

 

11. Wnioski do budżetu Gminy Złoty Stok na 2014 r. złożonego przez radnego 

J. Tichanowicza.  
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Ad. 4: 

Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty targowej 

obowiązującej w Gminie Złoty Stok od 2012 r. 

Burmistrz wyjaśnił, że w obowiązującej uchwale wśród inkasentów nie ma Klubu 

Sportowego „Perła” Płonica. W związku z tym należy zmienić uchwałę. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXX/222/2013 o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty 

targowej obowiązującej w Gminie Złoty Stok od 2012 r. 

 

Ad. 5: 

Podjęcie uchwały o zmianie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy  Złoty Stok. 

Sekretarz Gminy wyjaśniła, że Nadzór Wojewody ponownie zaczął weryfikować wszystkie 

regulaminy utrzymania czystości i porządku w gminach. Z Nadzoru zwrócono się do gminy 

podając, które zapisy w świetle ustawy, która weszła w życie z dniem 1 lipca są nieaktualne, 

żeby dokonać stosownych zmian, co pozwoli uniknąć skierowania przez Wojewodę skargi do 

Sądu Administracyjnego.  

 

T. Salwach zapytał, kto w gminie egzekwuje zapisy regulaminu, skoro nie ma Straży 

Miejskiej? Burmistrz odpowiedział, że Policja. W sprawie drobnych skarg międzysąsiedzkich 

sprawami zajmują się urzędnicy – Pani Grażyna Dec oraz Pan Piotr Cichoń. 

 

Sekretarz Gminy zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na dopisaniu 

w punkcie 5 następującej zmiany: „w § 13 skreśla się ust. 4.” Odczytała treść proponowanego 

do wykreślenia ustępu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z przedstawioną przez 

Panią Sekretarz autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXX/223/2013 o zmianie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy  Złoty Stok. 
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Ad. 6: 

Podjęcie uchwały o uchyleniu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego Gminy  Złoty Stok. 

Burmistrz przypomniał o podjętej przez Radę uchwale w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany planu, mającej na celu uregulowanie kwestii zaopatrzenia w energię 

cieplną. W związku z podzieleniem przez Wojewodę zdania  gminy dot. interpretacji zapisów 

planu, jego zmiana staje się bezprzedmiotowa.  

  

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXX/224/2013 o uchyleniu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego Gminy  Złoty Stok. 

 

 Ad. 7: 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 2013 r. 

Skarbnik Gminy zapoznała radnych z projektem uchwały odczytując jej uzasadnienie.  

 

D. Maziakowski zapytał, czy nie można stworzyć gabinetu stomatologicznego w CKiP? 

Burmistrz oznajmił, że w CKiP nie ma już wolnych pomieszczeń, które można by 

przeznaczyć na ten cel.  

 

J. Frankowicz oznajmiła, że głównym powodem podjęcia uchwały w sprawie zmian w 

budżecie jest zwiększenie o 270 tys. zł środków na system grzewczy tj. węzeł cieplny w 

szkole. Burmistrz wyjaśnił, że na węzeł przeznacza się 170 tys. zł. Wyjaśnił, że w wieloletniej 

prognozie środki na realizację zadania związane z budową sieci ciepłowniczej rozbite były na 

dwa lata tj. 500 tys. zł na 2013 r. oraz 400 tys. zł na 2014 r. Razem 900 tys. zł. Planując 

środki na to zadanie nie znano jeszcze dokładnie zakresu prac i ilości końcowych odbiorców. 

W związku z podjętymi działaniami dot. odzyskania podatku VAT, sytuacja finansowa gminy 

poprawiła się na tyle, że można inwestycję przeprowadzić w tym roku, regulując w b.r. 

wszystkie należności.  

 

A. Rapacz zapytał, czy w związku z tym zaplanowana na 2014 r. kwota w wysokości 

400 tys. zł zostanie pomniejszona do 270 tys. zł? Burmistrz potwierdził.  

 

J. Tichanowicz zapytał, czy modernizacja węzła nie wpłynie na zahamowanie możliwości 

podłączenia się do sieci innych obiektów? Burmistrz oznajmił, że kwestie dodatkowych 

podłączeń będzie można rozważać po pierwszym roku funkcjonowania nowego systemu 

grzewczego. W ocenie Burmistrza będzie nadwyżka produkcji ciepła w stosunku do 
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odbiorców, ponieważ w dokumentacji zawyżono ilość ciepła i zwiększono moc pieca. 

Dodatkowo dwa bloki przeszły termomodernizację.  

 

J. Frankowicz stwierdziła, że w b.r. zostanie w całości zrealizowane zadanie, które było 

rozbite na dwa lata. Burmistrz potwierdził słowa radnej. 

 

Burmistrz oznajmił, że gmina posiada pozwolenie na budowę sieci, na które odwołanie 

wniósł „TERMEX” do Wojewody, który utrzyma w mocy decyzję Starosty, bądź ją uchyli 

i przekaże do ponownego rozpoznania. Dodał, że dziś mija termin na uprawomocnienie się  

decyzji – pozwolenia na budowę kotłowni.  Jutro zostanie podpisana umowa na dzierżawę 

sieci ciepłowniczej zgodnie z wolą Rady. Gdyby nie odwołanie to jeszcze dzisiaj byłaby 

podpisana umowa z wykonawcą na budowę sieci. Dodał, że w zeszłym tygodniu wystąpił do 

Starosty o nadanie decyzji rygoru natychmiastowej wykonalności, ze względu na ochronę 

życia i zdrowia ludzkiego.  

 

T. Salwach zauważył, że planowany węzeł będzie wykorzystywany zarówno przez  szkołę, 

jak i przez hotel. Zapytał, czy dzierżawca hotelu  partycypuje w kosztach? Burmistrz 

wyjaśnił, że dzierżawca płaci czynsz dzierżawny szkole między innymi za dostarczanie 

ciepła.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXX/225/2013 w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 

2013 r. 

 

Ad. 8: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Złoty Stok. 

Skarbnik Gminy zapoznała radnych z projektem uchwały. Zmiana uchwały spowodowana jest 

zmianą środków na zadanie „Budowę systemu grzewczego”, które jest w wieloletniej 

prognozie finansowej wykazane jako przedsięwzięcie. W związku ze zmianą w budżecie 

zwiększy się limit wydatków. Oznajmiła, że na 2014 r. nadal widnieje kwota 400 tys. zł  na 

system, jednak w niczym to nie koliduje, ponieważ ta uchwała pod koniec roku zostanie 

unieważniona. Likwidacja tych środków wiązałaby się z koniecznością usunięcia tego zadania 

z wieloletniej prognozy finansowej, bo w rozumieniu przepisów przedsięwzięcie jest 

realizowane przez co najmniej dwa lata. 
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Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXX/226/2013 zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Złoty Stok. 

 

Po punkcie ósmym Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę (11:30-11:45).  

 

Ad. 9: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Gospodarki i Budżetu. 

Przewodnicząca Rady poinformowała o publikacji Statutu Gminy Złoty Stok w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. W związku z tym należy powołać nową Komisję 

Gospodarki i Budżetu. Odczytała listę obecności radnych ze wspólnego posiedzenia Komisji 

Gospodarki i Budżetowej: 

1) Pan Adam Grygiel, 

2) Pani Krystyna Grzech, 

3) Pan Dariusz Maziakowski, 

4) Pan Andrzej Rapacz, 

5) Pan Jerzy Tichanowicz, 

6) Pani Maria Znamirowska, 

7) Pan Zbigniewa Śleziak, 

8) Pan Łukasz Karski, 

9) Pan Ryszard Rosiński, 

10) Pani Alicja Szlachta, 

11) Pani Janina Frankowicz. 

 

Wszyscy w/w radni wyrazili wolę uczestnictwa w Komisji Gospodarki i Budżetu. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła w/w 

skład Komisji Gospodarki i Budżetu. 

 

Radna J. Frankowicz zgłosiła kandydaturę Pana Adama Grygiela na Przewodniczącego 

Komisji. Dodała, że rozmawiała z radnym i wyraża on zgodę na bycie Przewodniczącym 

Komisji. 
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Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (11 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) 

opiniowała kandydaturę Pana Adama Grygiela na Przewodniczącego Komisji. 

 

A. Szlachta zgłosiła kandydaturę Pana Andrzeja Rapacza na Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji. Radny A. Rapacz wyraził wole kandydowania.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (11 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) 

opiniowała kandydaturę Pana Andrzeja Rapacza  na Zastępcę Przewodniczącego Komisji. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

podjęła uchwałę Nr XXX/227/2013 w sprawie powołania Komisji Gospodarki i Budżetu. 

 

Ad. 10: 

Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr I/3/10 o powołaniu Komisji Rewizyjnej. 

Radni zapoznali się z dotychczasowym składem Komisji Rewizyjnej tj: 

1) Pan Wojciech Król, 

2) Pan Stanisław Braszka, 

3) Pan Ryszard Rosiński, 

4) Pan Zbigniew Śleziak. 

 

W wyniku dyskusji radni zaproponowali dodatkowo następujące osoby, które wyraziły wolę 

uczestnictwa  w/w Komisji: Pani  Janina Frankowicz i Pani Elżbieta Ruszkowska. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (10 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące) 

pozytywnie opiniowała poszerzenie składu Komisji Rewizyjnej o Panią J. Frankowicz i Panią 

E. Ruszkowską. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXX/228/2013 o zmianie uchwały Nr I/3/10 o powołaniu Komisji Rewizyjnej. 

 

Ad. 11: 

Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr I/6/10 o powołaniu Komisji Edukacji i Spraw 

Społecznych. 

Radni zapoznali się z dotychczasowym składem Komisji Rewizyjnej tj: 
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1) Pani Elżbieta Ruszkowska, 

2) Pan Dariusz Maziakowski,  

3) Pan Stanisław Braszka, 

4) Pan Adam Grygiel, 

5) Pani Alicja Szlachta, 

6) Pan Wojciech Król, 

7) Pan Łukasz Karski. 

 

W wyniku dyskusji radni zaproponowali dodatkowo następujące osoby, które wyraziły wolę 

uczestnictwa w/w Komisji: Pan Jerzy Tichanowicz, Pani Maria Znamirowska, Pan Andrzej 

Rapacz. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie 

opiniowała poszerzenie składu Komisji Edukacji i Spraw Społecznych o Pana 

J. Tichanowicza, Panią M. Znamirowską, Pana A. Rapacza.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXX/229/2013 o zmianie uchwały Nr I/6/10 o powołaniu Komisji Edukacji 

i Spraw Społecznych. 

 

Ad. 12: 

Sprawy różne. 

- Zapytania i wolne wnioski. 

Radna E. Ruszkowska poruszyła następujące sprawy: 

1) Przejazd drogą biegnącą przez grunty Pana Waszczuka. Mieszkańcy oferują, że sami 

mogą udrożnić zasypaną drogę.  

2) Na jakim etapie jest sprzedaż mieszkania po Policji? 

3) Wieczorami w CKiP młodzież jest wypraszana i gaszone są światła.  

 

Burmistrz udzielił następujących odpowiedzi: Ad 1: Jest wstępna zgoda Pana Waszczuka na 

przejazd jednośladem przez jego grunt. Jednak nie były z nim jeszcze prowadzone oficjalne 

rozmowy. Ad 2: Podpisano akt notarialny, dzielący działkę na dwie działki, w taki sposób, że 

gmina będzie dysponentem określonej części działki na której znajduje się garaż i kojec. Nie 

ma już przeszkód formalno – prawnych, żeby dokonać wyceny. Ad 3: Są sygnały od 
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mieszkańców,  że na terenie CKiP, po godzinie 22:00 młodzież zachowuje się głośno. 

Mieszkańcy wnioskują, żeby Gmina Złoty Stok zgłosiła na Policję o objęcie terenu CKiP  

stałym nadzorem.  

 

E. Ruszkowska zaproponowała, żeby przy CKiP zamieścić tablicę informującą o godzinach 

otwarcia placu przy CKiP (do 22:00). 

 

B. Sochacki zgłosił konieczność przywiezienia klińca na dwie drogi w Laskach: koło Pana 

Kadeli oraz Koło Pana Szumskiego. Zapytał co z Ośrodkiem Zdrowia w Laskach i kiedy 

zostaną uzupełnione pojemniki na szkło, bo póki co jest tylko jeden. Burmistrz odpowiedział, 

że pojemniki zostały już zamówione.  Zgłoszone przez sołtysa drogi zostaną podsypane, 

ale w pierwszej kolejności należy uporać się ze wcześniejszymi zgłoszeniami. Odnośnie 

Ośrodka Zdrowia to decyzję musi podjąć Pani E. Seweryn, ponieważ już od marca b.r.  jest 

dla niej przygotowana umowa na dzierżawę pomieszczenia.  

 

D. Maziakowski zgłosił, że zmyło drogę na cmentarz w Złotym Stoku. J. Frankowicz że 

droga ta od strony ul. Wąskiej jest nieprzejezdna. Dodała, że wodę wybiło ze studzienki, 

aż zalana została po części ul. Sudecka. 

 

J. Tichanowicz stwierdził, że po złożonych przez niego pięciu pisemnych interpelacjach, 

funkcjonowanie boiska przy ul. Wolności można pozytywnie ocenić. Funkcjonowanie basenu 

również można ocenić pozytywnie. Wnioskował o użycie ekorandapu na boisko do 

koszykówki, znajdujące się na „Humlu”. 

 

B. Klita zgłosiła konieczność ogłowienia drzew rosnących przy rzece, ponieważ ograniczają 

widoczność. Należy wyremontować podmytą drogę koło Pana Hanika.  

 

J. Frankowicz powiedziała, że złotostoccy seniorzy wnioskują o budowę placu rekreacyjnego 

wraz z urządzeniami. Poinformowała o incydencie, jaki zaistniał podczas „Wakacyjnych 

Harców” w Złotym Stoku, podczas których Pani Dyrektor CKiP odmówiła udziału 

w zabawach dzieciom spoza Złotego Stoku, przebywających na kolonii. Oznajmiła, że sprawa 

ta zostanie poruszona podczas spotkania Społecznej Rady Programowej. 
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K. Grzech przypomniała o swoim wcześniejszym wniosku dotyczącym montażu lampy na 

rogu budynku byłej szkoły w Laskach. Burmistrz oznajmił, że Zarządca budynku powinien 

ustawić lampę.  

 

K. Grzech zapytała, czy w wyniku przeprowadzenia procedury przetargowej na wymianę 

dachu w Przedszkolu w Mąkolnie powstały oszczędności. Burmistrz zaprzeczył.  

 

K. Grzech zgłosiła konieczność wycinki lipy rosnącej  na wysokości posesji nr 106 i 107 

w Laskach. Burmistrz oznajmił, żeby wspólnota mieszkaniowa bądź właściciel działki złożyli 

w Urzędzie wniosek o wycinkę drzewa. 

 

T. Salwach powrócił do dyskusji w sprawie młodzieży przebywającej późnymi wieczorami na 

terenie CKiP. Pracownicy CKiP są obecni jedynie do 18:00, a później młodzież przebywa bez 

nadzoru. Któryś z pracowników powinien pełnić dyżur do godz. 22:00. Poprosił o otwarcie 

kortu przy szkole. Dodał, że przez dwa tygodnie była otwarta furtka od strony bloków i nie 

zostały wyrządzone żadne szkody. Trzecia kwestia poruszona przez mieszkańca, to 

zamontowanie zegara w oświetleniu kortu przy CKiP, ażeby o 22:00 automatycznie wyłączyć 

światło.  

 

Burmistrz oznajmił, że 25 sierpnia b.r. będzie wyjazd do Rudzińca – gminy partnerskiej, 

a 26 sierpnia zostanie z nimi podpisane porozumienie. Zostali już wytypowani 

przedstawiciele, jednak jeśli ktoś z radnych jest chętny to może wziąć udział w wyjeździe.  

 

Ad. 13: 

Zamknięcie obrad. 

 

 W związku z wyczerpaniem się spraw Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku zamknęła o godz. 12:45  XXX sesję Rady Miejskiej. 

 

 

Protokołowała: Weronika Gołdyn 


